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Afdeling Afd. 18 – Lindeparken 

Mødested/-dato 5. august 2019 

Referent Kirsten Secher 

Mødedeltagere Paw, Kirsten N, Anna, Kent og Lisbeth 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
underskrift af referat fra 
bestyrelsesmødet den 11.6. 2019  
 

Nyt punkt 6: Hastighedsbegrænsning på brandvejen. 
Dagsorden blev herefter godkendt. 
Referat fra sidste møde underskrevet (var 
forhåndsgodkendt pr. mail). 

2. Orientering 
 

Køkkenrenovering: Det endte efter sidste tilmeldingsfrist 
med 3 tilmeldinger. De 3 har fået en foreløbig besked om, 
at det bliver udført i løbet af efteråret, og de får præcis 
besked senere. 
Orienteringsbrev vedr. ny pedelordning pr.1.1.20: KN har 
sendt brev ud til alle beboere. Der er kun kommet enkelte 
reaktioner på brevet. Det har været negative meldinger. 
Der er bestilt hovedrengøring af mødelokalet. Tidspunkt er 
endnu ikke fastlagt. 
KN orienterede om, at det har været en forfærdelig 
weekend her den 27./28.7., som har udstillet den 
fuldstændige mangel på hjælp til beboerne og bestyrelsen, 
når der sker noget hos en beboer uden for normal 
arbejdstid. 
 

3. Afdelingsmøde den 26. august 
2019 

Lisbeth og Kirsten S. kan køre, hvis det bliver aktuelt. 
Paw har måttet melde fra, men har skriftligt meddelt, at 
han gerne genopstiller som suppleant. 
Der skal laves et forslag om fortsættelse af 
Aktivitetsudvalget og valg af flere medlemmer. Michael er 
på valg. 
For at der kan ske mere i udvalget, skal der gerne vælges 
flere medlemmer ind.  
KN foreslår, at udvalget for de næste 2 år fortsat er på 
forsøgsstadiet. 
Hvis der ikke bliver valgt flere ind, så er der stemning for, 
at udvalget kører videre i 1-2 år, som det er nu. 
Frist for indsendelse af forslag er 12.8.2019. 
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4. Den nye pedelordning pr. 
1.1.2020 
 

KN har aftalt et møde med Jackie Lauge den 13.9. kl. 
12:30, hvor der skal tales om den fremtidige 
pedelsituation. Claus Toustrup og Louise Klinkby deltager 
også. 
Fra bestyrelsen deltager udover KN også Lisbeth og KS. 
 

5. Bekæmpelse af rågerne 
 

Der er slet ikke blevet skudt rågeunger denne gang. 
Det kan være en løsning at fjerne rederne, hvis det er 
lovligt. KN undersøger det nærmere. 

6. Hastighedsbegrænsning 
brandvejen 

Kent vil gerne have skiltet udskiftet til 15 km i stedet for 
30 km, da han synes, at 30 km er hurtigt for lastbiler, ja 
selv i hans egen bil. Der er stemning for, at vi ændrer 
hastigheden og udskifter skiltet. KN undersøger reglerne 
for hastighedsbegrænsning på privat vej. 

7. Aktivitetsudvalget 
 

KN har lavet et lille regnskab for bestyrelsens bod. Vi har 
solgt for 150 kr. og indkøbt for 145 kr. – altså 5 kr. i 
overskud + en del drikkevarer, som gemmes til næste 
aktivitet. Kent har betalingen for stadepladserne. 
Udvalget holder snarest møde om det næste 
arrangement. 
 

8. Eventuelt 
 

Anna spørger til den crosser, der er kommet til at stå i 
skuret. Den har ikke stået der før. Hvem tilhører den? 
Knallertgaragen: der er pt kun 2 pladser, der er udlejet. Til 
efteråret sendes igen besked rundt til beboerne, at der er 
ledige pladser. 

 
 

 

   


